

Amazing
Asean

4D3N

曼谷自由行

BANGKOK FREE & EASY

Tour Code: TBF-10

Golden
Destinations



Thailand
泰国

** With Check-In Staff ONLY 仅机场协调员
** NO Tour Leader Service 不提供领队服务



Suggestion:
Meakhong Railway Station
铁路市场



Terminal 21 Rama 3
Shopping Mall
航站 21 拉玛 3 购物中心



Suggestion:
Jodd Fairs DanNeramit
新乔德夜市: 神奇之地

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

Bangkok
曼谷



Suggestion:
Erawan Musuem
三头象神博物馆



Suggestion:
Jodd Fairs Night Market
乔德夜市



Suggestion:
Chaophraya Princess Dinner Cruise
湄南河公主晚餐游船



SCHEDULE

D1

DEPARTURE ✈️ BANGKOK

(MOB)

- ✓ Meet Guide at Gate 3
- ✓ Thonburi Market Place
(Lunch by own expenses)
- ✓ Wat Paknam Phasi Charoen
- ✓ Terminal 21 Rama 3 Shopping Mall
- ✓ Icon Siam Shopping Mall - Ground Floor:
Floating Market, 1st Floor: Food Street,
7th Floor: The Largest Starbucks in Thailand
- ✓ China Town

D2

BANGKOK

(B)

- ✓ Free And Easy
OR
- ✓ Optional Tour : Min 6 To Go
(1400 Bath /pax)
 - Meakhong Railway Station
 - Damneon Saduak Floating Market
(Included Boat Ride)
 - After The Rain Coffee Gallery
(Photo Stop) (Closed on Monday)
 - Bubble In The Forest (Photo Stop)
 - Jodd Fair Night Market

D3

BANGKOK

(B)

- ✓ Free And Easy
OR
- ✓ Optional Tour : Min 6 To Go
(1500 Bath /pax)
 - The Erawan Musuem (Pink Museum)
 - Ancient City Bangkok (No Include Lunch)
 - 747 Cafe (Transfer Only)
 - Jodd Fair Danneramit

D4

DEPARTURE ✈️ AIRPORT

(B/MOB)

- ✓ Free And Easy Till Airport Transfer
- Tour Guide Assist for Check-In

Group Size	Arrangement
10 – 11 pax	1 Tour Guide + 1 VIP Van + 1 Luggage Car
12 – 19 pax	1 Tour Guide + 2 VIP Van

* Advise luggage not bigger than 24 inch

TOURIST ATTRACTIONS:

BANGKOK

- ◆ **Thonburi Market Place** - The market is sectioned off into four different zones. The first is dedicated to a variety of uncooked ingredients, like raw meat and fresh seafood, while the second accommodates stands selling everything from fruit and vegetables to flowers and home equipment.
- ◆ **Wat Paknam Phasi Charoen (Big Buddha)** - is a royal temple located in Phasi Charoen district, Bangkok. It was built in 1610 during the Ayuttaya period. The Big Buddha impressive 69 meters tall statue in front of the stupa and 40 meters wide at its lap. The image is called Phra Buddha Dhammakaya Thepmongkhon. Inside the lotus bud on the head of the Buddha is a relic of the Buddha while the chest contains a gold heart. The Buddha is fast becoming a new tourist attraction in Bangkok.
- ◆ **Terminal 21 Rama 3 Shopping Mall** - One of the newest malls in Bangkok (it opened in late 2022) with an incredible riverside setting, every level at Terminal 21 Rama3 represents a different international country, from a Harry Potter style train (platform 3 ½) and huge London Tower Bridge on the English level to some snow monkey themed toilets on the Japanese floor.
- ◆ **Icon Siam Shopping Mall**- Icon Siam Mall is called the "Mother of All Malls", with 500 shops and 100 restaurants from more than 30 different countries. Developed by the same tycoons behind Siam Paragon and EmQuartier, Icon Siam offers high-end brands, an indoor floating market, an art gallery, exhibition space, and a beautiful riverside location with views of downtown Bangkok.



✓ 3 Breakfast



HOTEL OR SIMILAR (3 NIGHTS)

✓ Pannarai Hotel Or Similar Class x 3 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Suggestion :
Bubble In The Forest
泡泡森林咖啡水上餐厅



Suggestion :
Icon Siam Shopping Mall
暹罗天地购物中心



Suggestion :
Damneon Saduak Floating Market
丹嫩沙多水上集市



精简行程

第一天 出发 ✈ 曼谷 (机上用餐)

- ☑ 在3号门与导游会合
- ☑ 吞武里市场（海鲜市场 - 自费午餐）
- ☑ 水门寺（曼谷大佛）
- ☑ 航站 21 拉玛 3 购物中心
- ☑ 暹罗天地购物中心 - 底楼：水上市场，
1 楼：美食街，7 楼：泰国最大星巴克
- ☑ 唐人街

第二天 曼谷 (早)

- ☑ 自由活动
或
- ☑ 参加自费项目
(至少6人成团, 每人 1400 泰铢)
 - 铁路市场
 - 丹嫩沙多水上集市 (含乘船)
 - 椰林网红咖啡厅 (打卡点) (星期一闭店)
 - 泡泡森林咖啡水上餐厅 (打卡点)
 - 乔德夜市

第三天 曼谷 (早)

- ☑ 自由活动
或
- ☑ 参加自费项目
(至少6人成团, 每人 1500 泰铢)
 - 三头象神博物馆
 - 暹罗古城 (不含午餐)
 - 曼谷747咖啡厅
 - 新乔德夜市：神奇之地

第四天 曼谷 ✈ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 自由活动至送往机场
 - 导游协助办理登机手续

团体人数	特别安排
10 - 11 人	1 位导游 + 1 辆VIP厢形车 + 1辆行李车
12 - 19 人	1 位导游 + 2 辆VIP厢形车

* 建议行李箱不要大于24英寸

观光景点：

曼谷

- ◆ **吞武里市场（海鲜市场）** - 市场分为四个不同的区域。第一个专门出售各种未煮熟的食材，例如生肉和新鲜海鲜，而第二个则设有出售从水果和蔬菜到鲜花和家用设备等各种商品的摊位。
- ◆ **水门寺（曼谷大佛）** - 是位於PHASI CHAROEN区的皇家寺庙。此庙最早始建於大城王朝，約400年的历史，由泰国皇家建于1610年。这尊大佛 (PHRA BUDDHA DHAMMAKAYA THEP MONGKOL) 宽为40米、高69米，相当于一座20层高的大楼，是曼谷目前最大的佛像。佛像置于马哈拉查猛昆大佛塔前，整体呈现现金黄色，由铜打造而成。因为巨大的佛身和绝佳的位置，水门寺大佛成为曼谷新地标
- ◆ **航站 21 拉玛 3 购物中心** - TERMINAL 21 RAMA3 是曼谷最新的购物中心之一（于 2022 年底开业），拥有令人难以置信的河畔环境，从哈利波特风格的火车（3号站台）到巨大的伦敦塔桥，RAMA3 航站楼的一层都代表着一个不同的国际国家。英语水平达到日本楼层的一些雪猴主题厕所。
- ◆ **暹罗天地购物中心** - ICON SIAM 购物中心被称为“所有购物中心之母”，拥有来自 30 多个不同国家的 500 家商店和 100 家餐厅。ICON SIAM 由 SIAM PARAGON 和 EMQUARTIER 背后的同一家大亨开发，提供高端品牌、室内水上市场、艺术画廊、展览空间以及可欣赏曼谷市中心美景的美丽河畔位置。



✓ 3 早餐



酒店住宿（3晚）

✓ 潘那莱酒店或同等级 x 3 晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。